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ZAPISNIK 
4. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

22.04.2015. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  13,00 sati. 

 
Prisutni: M. Linić, I. Bolonić, T. Tondini, B. Miklić, M. Brakuza, B. Curl, Z. Perić, M. Šepić, D. 
Babić, M. Mauhar i D. Mušćo  
Odsutni: J. Malnar, Z. Perić i V. Crnković (svi opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Obavijest o zdravstvenom stanju predsjednika LS PGŽ-e dr. sc. Josipa Malnara 
2. Različito 

 
Ad. 1.  

 
Dopredsjednik Saveza M. Linić ukratko je obavijestio sve prisutne o zdravstvenom  

stanju predsjednika J. Malnara. Ujedno traži od IO-a da daju podršku predsjedniku da se 
sjednica IO-a i Skupština Saveza održi kada predsjednik ozdravi, odnosno kada on bude 
sposoban da iste vodi.  
 
Ad. 2. 
 

Ovu točku Dnevnog reda otvorio je dopredsjednik M. Linić, koji je ukratko  
informirao sve prisutne o garancijama Županije u smislu osiguranja financijskih sredstava za 
uredno izvršenje zakupa prava lova naših članica koje i do sada gospodare zajedničkim 
otvorenim lovištima. Garancija Županije biti će odobrena svim članicama Saveza, kada 
odluka bude potvrđena na Skupštini Primorsko-goranske županije. 

Skupština Hrvatskog lovačkog saveza održati će se u Opatiji, 29. svibnja 2015.  
Prijedlog je da se Skupština Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije održi 24.4. ili 
6.6.2015. na kojoj će se upriličiti svečana podjela odlikovanja, povelja i plaketa povodom 
dvadesete godišnjice Saveza. 

Monografija povodom dvadesete obljetnice je pri samom kraju, te će ona biti  
proslijeđena svim članovima Izvršnog odbora, kao i Izdavačkom savjetu, kako bi na vrijeme 
mogli dostaviti dopune i primjedbe. Isto tako, biti će izrađena povelja o dugogodišnjoj  
suradnji sa Lovačkim savezom Međimurske županije, koju ćemo također potpisati na 
Skupštini. 

M. Šepić je izvijestio prisutne da je došlo do promjene u Pravilniku o gađanju letećih  
meta u disciplini trap i lovački parkur Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije za  
2015. godinu, te je dao zadatak da se proslijedi svim članicama Saveza, kako bi svi bili 
informirani, s obzirom da se I. kolo u lovačkom trapu održava 17.05. u Puntu na otoku Krku. 
Zatražio je da se, kao i prethodnih godina, za natjecanja nabavi dovoljna količina glinenih 
golubova i streljiva, kako bi se planirana natjecanja održala. 

T. Tondini je podsjetio prisutne da treba organizirati svečanu podjelu diploma za  
zvanje lovac, lovočuvar i ocjenjivač trofeja, s obzirom da to još nismo održali. Zaključak je da 
to upriličimo nakon Skupštine našeg Saveza. 

I. Bolonić je napomenuo da imamo svojih obveza i poslova koja su pred nama, koja  
treba odraditi bez obzira na situaciju (bolesti predsjednika, dopredsjednika). Problem je 
nastao oko izdavanja bankovnih garancija, jer je rečeno da će županija biti potpisnica 
garancija za lovišta, te je on sam ishodovao bankovnu garanciju za svoje lovište.  
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Predložio je da se redovna odlikovanja podjele na redovnim Skupštinama društava/udruga, 
čime bi se dao dodatan značaj odlikovanim članovima. Upitao se da li se radi na Statutu 
Lovačkog saveza PGŽ-e, s obzirom da se Statut treba uskladiti sa novim Zakonom o 
udrugama. 

M. Linić je odgovorio da je Statut u izradi, povjerenstvo za statutarna i pravna  
pitanja se sastalo u dva navrata, te će novi (usklađeni) Statut biti pripremljen za sljedeću 
sjednicu Izvršnog odbora. 

I. Bolonić je upitao zašto se nije potpisao sporazum sa Županijom kako je bilo  
najavljivano, o načinu osiguranja financijskih sredstava za uredno izvršenje zakupa prava 
lova naših članica koje i do sada gospodare zajedničkim otvorenim lovištima. 

M. Linić je podsjetio nazočne da će Sporazum biti potpisan nakon odluke Skupštine  
Primorsko-goranske županije, koja će se održati tijekom mjeseca svibnja. 

T. Tondini je napomenuo da ne treba za ovu godinu čekati ta jamstva, jer je  
procedura u bankama duga. Problema će biti pri prikupljanju ostalih dokumenata koje će 
tražiti Županija za garanciju lovišta, te smatra da će financijski optereti LD-a isto koliko je 
iznosio trošak za ishodovanje bankovne garancije. 

D. Mušćo je upitao tko će raditi lovnogospodarske osnove za državna lovišta, jer on  
ima informaciju da će se raditi preko Hrvatskog lovačkog saveza. 

I. Bolonić je izjavio da je kontaktirao glavnog tajnika I. Budora po tom pitanju, te je  
dobio odgovor da HLS nema organiziranu komisiju za izradu LGO-a, te je napomenuo da 
LD-u „Orebica“ Krk lovnogospodarske osnove radi Damir Perić iz LS Zadarske županije, s 
čijom izradom su izuzetno zadovoljni (cijena je 8.000,00 kn + PDV). 

M. Brakuza je upitao do kuda je došlo praćenje vuka, s obzirom da imaju velike  
probleme (štete), te da li i druge članice imaju isti ili slični problem. 

M. Gašparac je naglasio, kao koordinator o praćenju tragova u snijegu i bilježenja  
opažanja znakova prisutnosti vuka, da su sve članice Primorja i Gorskog kotara dobile 
obrasce za ispunjavanje ankete o njegovoj prisutnosti, te da je velika većina iste proslijedila 
u Ministarstvo poljoprivrede, u Odjel za lovstvo. Na području Gorskog kotara je utvrđeno da 
je prisutnost vuka povećana, a time i štete. U skorije vrijeme održati će se sastanak na tu 
temu, u cilju rješavanja tog problema. 

B. Miklić je napomenuo da se resornom Ministarstvu dostavi što veći broj obrazaca, 
kako bi se na temelju njih mogli održati sastanci i predavanja. 

Na pitanje o usklađivanju Statuta, T. Tondini je informirao prisutne da na 1. sjednici  
IO-a treba imenom i prezimenom imenovati likvidatora (ekonomske struke), s napomenom 
da ga imenuje Izvršni odbor (potrebna je Odluka IO-a), a ne Skupština. Danom dobivanja 
rješenja, novi Statut stupa na snagu. 
           I. Bolonić repricira Tondiniju za imenovanje likvidatora sa strane IO-a, jer u Zakonu o 
udrugama stoji da likvidatora imenuje Skupština. 

B. Miklić je informirao Izvršni odbor da će se ubrzo sastati Izdavački savjet, kako bi se  
finiširala monografija povodom 20. godišnjice Saveza, napomenuvši da je ovakav oblik više 
u duhu lovstva, te će uz neke preinake, finalna verzija biti dostavljena svim članovima 
Izdavačkog savjeta i Izvršnog odbora, kako bi mogli nadopuniti ili/i izmijeniti tu verziju prije 
samog tiskanja. 

D. Babić je zaključio da djelujemo kao „razbijena vojska“, dobivamo nepotpune  
informacije o bankovnim garancijama, pa članice Saveza ne znaju što činiti, da li čekati ili ne. 

M. Linić ne slaže se sa izjavom D. Babića, jer Savez funkcionira bezprekorno bez 
obzira na bolesti predsjednika i dopredsjednika. Ponovio je da će župan Komadina potpisati 
Sporazum za dobivanje garancija, čim mu to Skupština Primorsko-goranske županije to 
odobri, te da to ne ovisi o našem Savezu. Napomenuo je da je Savez poslao dopis o 
inicijativi, te da je predsjednik Saveza J. Malnar bio na radnom sastanku sa županom 
Komadinom, na kojem je sve dogovoreno kako bi se taj Sporazum potpisao. 
Ujedno je napomenuo da su do sada sama LD-a imala obvezu ishodovati bankovne 
garancije za zakup lovišta, te da Županija nije tražila niti jedno LD-o da dostavi garanciju za 
zakup lovište, te ne vidi u čemu je problem. 

Informaciju o radu Povjerenstva za odabir projekta unapređenja i razvoja lovstva za 
sufinanciranje iz Proračuna Primorsko-goranske županije za 2015. godinu dao je M. Linić, 
koji je napomenuo da se ono sastalo u dva navrata. M. Linić i D. Mušćo su, kao članovi tog  
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povjerenstva (M.Linić kao zamjenik za J. Malnara), učestvovali u ocjenjivanju  raspodjele 
sredstava kako bi sve članice u konačnici bile zadovoljne, no u konačnici sve ovisi o 
članovima povjerenstva iz Županije. 

M. Mauhar je pripomenuo da kriteriji dobivanja sredstava nisu ravnopravni, kao i  
načini ocjenjivanja projekata. 

M. Linić se složio da kriteriji nisu dobro sročeni, te da će na sljedećem sastanku  
(sljedeći ponedjeljak) pokušati sugerirati da se promijeni način raspodjele za sljedeću 
godinu, gdje će važnije investicije biti u prvom planu.  

B. Miklić je napomenuo da u unapređenje lovstva spada unos divljači, poboljšanje  
staništa, te dizanje nivoa lovstva, a ne hranilice, osmatračnice - čeke i slično, jer navedene 
stvari su naše obveze. Obveze prema LGO-i nije unapređenje lovstva. 

I. Bolonić je postavio pitanje da li je potpisan Sporazum između lovačkih društava s  
otoka Raba, te je dobio odgovor da do potpisivanja istog nije došlo. 

M. Linić je dao informaciju da LD-u „Tetrijeb“ Delnice nije produžen lovozakup za  
lovište VIII/19 - „Risnjak“ iz razloga što su tijekom 2009. godine imali prekršajni postupak, te 
je isto lovište dano na javni natječaj. Do potpisivanja novog lovozakupa, lovište je dano na 
čuvanje Hrvatskom lovačkom savezu. 
 

Sastanak je završio oko 13,45 sati. 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
_________________________                                                        ___________________ 
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


